
From:Peter Bjerremand Christiansen
To:Diana Hovborg Hansen
Subject:SV: Indhentning af bemærkninger i forbindelse med naboorientering - Mejlsvej 45, Varde

 

Hej Diana

 

Hermed vores bemærkninger til indsigelsen. Se vedhæftet dokument. 

 

Kan du oplyse mig om, hvor lang klagefristen er over jeres afgørelse i sådanne sager ?

 

 

God ferie.

 

 

Med venlig hilsen

 

Peter Bjerremand Christiansen

Smedegade 27

6800 Varde

 

 

 

 



Fra: Diana Hovborg Hansen [mailto:diha@varde.dk] 
Sendt: 25. februar 2014 11:11
Til: Peter Bjerremand Christiansen
Emne: Indhentning af bemærkninger i forbindelse med naboorientering - Mejlsvej 45, Varde

 

Hej Peter

 

Her er den bemærkning der er kommet i forbindelse med naboorienteringen. 

Hvis der er spørgsmål er du velkommen til at kontakte mig.

 

Venlig hilsen

 

Diana Hovborg Hansen
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Byggesags nr. 13-1419
Sags nr. 13/15750

Bemærkning til indsigelse vedr. ansøgning om dispensation til udskiftning af vinduer og 
dørparti med komposit vinduer og dørparti i Mejls-Orten-Tinghøj Friskole.

Vi har d.d. modtaget en indsigelse til ovennævnte sag.
Vi vil gerne fastholde vores ønske om, at udskifte eksist. trævinduer med komposit vinduer
grundet de fordele, der er nævnt i vores ansøgning.

Det er selvfølge en afvigelse af lokalplanen, men de øvrige ca. 80 vinduer og døre er i dag i plastik.
Så skolen vil fremover som helhed, fremstå med et samlet arkitektonisk udtryk ved brug af denne type 
vinduer og døre. Man må også erkende, at når det er bygninger der ikke er i privat eje, må man sørge 
for en så fornuftig en vedligeholdelses politik, som muligt.

Vi kan jo ikke undgå at bemærke, at vedkommende genbo, der er kommet med indsigelsen, selv har plastik 
vinduer i hans ejendom. 

Det andet pkt. i indsigelsen går på støjniveauet fra vores indkørsel. Det er selvfølgelig ikke et argument mod 
vores ansøgning, men nok nærmere grunden til det, da det er en nabostrid der har stået på over længere tid. 

Støjniveauet omkring vores ejendomme er noget vi løbende holder øje med. Det aktuelle problem fra 
indkørslen, set fra genboen synspunkt, er vi opmærksomme på og overvejer pt. flere løsningsforslag.

På vegne af

Støtteforeningen for 
Mejls-Orten-Tinghøj Friskole
Gl. Landevej 40
Mejls
6800 Varde

Næstformand
Peter B. Christiansen
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